



## Kort verslag presidium 13 juni 2024

Aanwezig: A. van Erk (voorzitter), F. Evers (BBH), R. Heemskerk-Rekké (Bloeiend Hillegom), J. Semrek (D66), K. Langeveld (CDA), H. de Hoog (GroenLinks), H. Cornet (HvH) Y. Hermans (griffier, verslag) ,

Afwezig: L. Pijnacker (VVD) (met kennisgeving)

### 1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt conform voorstel vastgesteld.

### 2. Vaststellen verslag d.d. 13 juni 2024

Het verslag wordt met een paar kleine tekstuele wijzigingen vastgesteld.

Naar aanleiding van het verslag:

- *E-learning ondermijning*

Voor alle raads- en burgerleden wordt er een account aangemaakt. De griffier zal de raads- en burgerleden informeren via een e-mail.

Actie: griffier

- *Rondvraag: Verzoek aan college voor een projectenavond in oktober*

Het college volgt hierin de aangenomen motie van 28 maart 2024. Dat betekent dat ca. maart 2025 in een beeldvormende commissie een presentatie zal worden gegeven over de voortgang van de woonkalender. Als de raad deze presentatie eerder wil, dan moet hij zelf actie ondernemen.

- *RAP: Verplaatsen zienswijzen begrotingen GR-en naar juni*

Wellicht moet er voor de komende jaren een extra avond worden ingepland in juni, exclusief voor het behandelen van de zienswijzen op de GR-en. Dit wordt meegenomen in het opstellen van het vergaderschema 2025.

Actie: griffier

- *Rondvraag: Nagaan waarom presentatie inspreker 28 maart achter een slotje is geplaatst.*

Dit was de gebruikelijke route. Op verzoek wordt de tot nu gehanteerde werkwijze wordt aangepast. Voortaan zal een dergelijke openbaar worden gepubliceerd.

Actie: griffier

### 3. Mededelingen / ingekomen stukken

Tijdens de raadvergadering van 27 juni staat ook de benoeming van dhr. Egmond in de vertrouwenscommissie geagendeerd, nadat hij is toegelaten tot de raad. Dit besluit is nodig omdat raadslidmaatschap van dhr. Van Egmond 15 mei van rechtswege ophield te bestaan. Daarmee is ook de eerdere benoeming op 4 april in de vertrouwenscommissie komen te vervallen.

### 4. Actualiseren actielijst

Zie 'naar aanleiding van' onder 'vaststellen verslag'.

### 5. Organisatieontwikkeling en samenwerking in de regio

- Holland Rijnland: Op 5 september gaat er een conceptverordening over de besteding

van de RIA-gelden naar alle aangesloten gemeenteraden. Deze ligt dan vervolgens 12 weken ter inzage. Een en ander wordt opgenomen in de RAP.

- HLTsamen: De raad is bijgepraat over de doorontwikkeling van HLTsamen. De verwachting is om in oktober een eind op weg te zijn.

## 6. Raadsagendaplanning

- De behandeling van de kadernota is verschoven van 20 naar 27 juni. Dit had o.a. te maken met de verwerking van de meicirculaire in de kadernota. De meicirculaire was pas laat beschikbaar. Wellicht volgend jaar kijken om de kadernota in één vergadering te behandelen.

Actie: griffier

- De beeldvormende commissie van 20 juni is komen te vervallen. De presentatie Veilig Thuis schuift in principe door naar 5 september. Het presidium kiest er voor om de presentatie over de herinrichting Elsbroek Oost ook op deze datum te doen.
- Het voorstel over de veiligheidsregio is geagendeerd voor de commissie van 19 juni aanstaande
- Het vaststellen van de gebiedsvisie centrum Hillegom zal waarschijnlijk verschuiven naar de raadsvergadering van oktober. Dit geeft meer ruimte aan het te doorlopen participatietraject. Begin juli (8 en 9 juli) zijn er in elk geval participatiebijeenkomsten ingepland voor de ondernemers en de omwonenden. Het presidium dringt aan op zorgvuldigheid en duidelijkheid in het te doorlopen proces. Het presidium is akkoord om de visie in oktober te behandelen. De leden geven aan om aan dit voorstel ook de fasering van het project toe te voegen.
- Fractie D66 zal in het vragenkwartier een technische vraag stellen over de in het najaar geplande 'Startnotitie actualisatie omgevingsvisie'.

## 7. Raadscommunicatie

- De gemeentelijke website heeft jaarlijks ca. 99.000 unieke bezoekers.
- Sinds er meer regelmaat en structuur in de posts (o.a. 'wist je datjes') op Facebook zit, is het bezoekersaantal gestegen van 44 naar 2470. Er zijn verschillende formats gemaakt voor de verschillende type berichten. Het advies van de communicatieadviseur is om dit voort te zetten.
- De gemeenteberichten blijven vooralsnog bestaan, zij het in een andere opzet. Het wordt meer gedigitaliseerd. Voor een deel van de mededelingen in de gemeenteberichten zal verwezen worden naar andere media. Dit geldt o.a. voor berichten over omgevingsvergunningen. Een en ander zal in het najaar worden gemonitord.
- Voor digitaal minder vaardige mensen is het mogelijk om bijvoorbeeld via de bibliotheek ondersteuning te krijgen.

Het presidium steun de gekozen lijn.

## 8. Grip op samenwerking - notitie denkrichting

Het presidium staat positief ten opzichte van de notitie denkrichting van het project 'Grip op Samenwerking'.

Aandachtspunten die worden meegegeven zijn:

- Kennisdeling / terugkoppeling vanuit de expertteams richting de raden is belangrijk.
- Letten op de natuurlijke momenten die er zijn voor de expertteams om bij elkaar te komen.
- De rol van de portefeuillehouders – is deze er en zo ja, hoe ziet deze er dan uit.
- Welke uitgangspunten worden er gehanteerd bij expertteams.
- Hoe vindt de Duin- en Bollenstreek samenwerking zijn plek in het geheel.
- Vooral klein beginnen en ervaring opdoen.

De griffier vraagt bij Lisse informatie over de opzet van expertteams op.

Actie: griffier

#### **9. Rondvraag**

- In het raadspreekuur van afgelopen maandag is door een inwoner gesproken over de door het college gekozen locatie van de tijdelijke huisvesting. De inspreker heeft gevraagd om toch nog eens nadrukkelijk te kijken naar het door de buurt geopperde alternatief (Elsbroekpark). In elk geval heeft hij gevraagd met een betere onderbouwing van de gekozen optie te komen.

Afgesproken wordt dat deze vraag tijdens het vragenkwartier zal worden gesteld. Als dit niet naar tevredenheid beantwoord wordt, is een alternatief het indienen van een motie.

- Voor het stellen van vragen in het vragenkwartier is het voldoende om het onderwerp aan te geven. Aanbevolen wordt echter ook de achterliggende vragen te stellen zodat de portefeuillehouders tijdens het vragenkwartier gericht de vragen kunnen beantwoorden.

De griffier brengt dit onder de aandacht van de raads- en burgerleden.

Actie: griffier

- Het regiocongres op woensdag 12 juni was informatief. Dat geldt ook voor het avondprogramma.
- Voortaan zal in de groepsapp raad- en collegeleden gemeld worden of er gasten zijn voor het raadspreekuur.

Actie: griffier

#### **10. Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur.

Aldus vastgesteld in de vergadering van het presidium van 27 september 2024,

De griffier

De voorzitter